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Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Kérdések a gyógyszerkiadásokról" címmel a Házszabály 91 . 5-a alapján kérdést kívánok
benyújtani dr. Horváth Ágnes egészségügyi miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem

Tisztelt Miniszter Asszony!

2007. január 1-jétől hatályos a biztonságos és gazdaságos gyógyszer- és gyógyászati
segédeszköz-ellátás, valamint a gyógyszerforgalmazás általános szabályairól szóló 2006 . évi
XCVIII. törvény. A jogszabály legfontosabb célja az egyre inkább tarthatatlanná vált
gyógyszerkiadások megfékezése volt .

Az eddig eltelt idő tapasztalatai alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Asszonytól :

•

	

Ön szerint hogyan sikerült megvalósítani a gyógyszertörvény legfontosabb célját, a
gyógyszerkiadások megfékezését?

•

	

2007-ben várhatóan mekkora ősszegű lesz a költségvetési gyógyszerkassza?
•

	

Az Önök számításai szerint 2007-ben várhatóan mekkora lesz a lakosság által
kifizetendő térítési díj?

Várom megtisztelő válaszát!
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Kérdés

Budapest, 2007 . augusztus 7 .

dr. Horváth Zsolt
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